
Datum: maandag 16 september 2019 8:03 

 

Onderwerp: Nieuwe Markt 

 
Vragen voor wethouder van den Heuvel: 
 
1 Wordt de hemelwater afvoer van de panden aan de Nieuwe Markt afgekoppeld? 
2 Waarom wordt de Nieuwe Markt nu aangepakt? De ondernemers op de Nieuwe Markt en in 
de Muntpassage hebben nu opnieuw 10 maanden overlast voor de boeg.  
3 Kan het schema van de opknapbeurt worden toegevoegd? 
4 Was het niet mogelijk om de opknapbeurt eerder uit te voeren? 
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